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Protokół Nr 15/2021 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

 Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych  

odbytego w sposób zdalny w dniu 21 kwietnia 2021 roku 

 ul. Północna 15 w Myśliborzu 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 13:10, a zakończyło się o godzinie 14:25.         

Posiedzeniu przewodniczył Andrzej Królikowski - Przewodniczący Komisji, a protokołowała 

Dominika Bułgajewska. 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy 

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842) 

 

Ad. 1 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski stwierdził 

quorum, niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza i zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję 

Rady Powiatu.  

4. Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia.  

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Zaproponował wprowadzenie zmiany w porządku posiedzenia Komisji poprzez rozpatrzenie 

pkt. dotyczącego Analizy i zaopiniowania projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady 

Powiatu jako pkt. 3, natomiast punktem 4 będzie Analiza i zapoznanie się z informacjami  

i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję Rady Powiatu.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem zmiany do porządku posiedzenia głosowało 4 Członków Komisji, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecni: K. Wyszyńska, T. Jarema 
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Ad.3  

Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

 

3.1 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-

2033. 
 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 
 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 5 Członków Komisji, 0 – przeciw , nikt 

nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny - T. Jarema. 

 

3.2 w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Wyjaśniła, że  zmian dokonuje się na 

podstawie: 

1)        wniosku Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego o zwiększenie 

planu wydatków budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok o kwotę 80.000 zł. w rozdziale 

75085 – Wspólna obsługa jednostek samorządu terytorialnego §6060 – wydatki na zakupy 

inwestycyjne jednostek budżetowych na realizację zadania pn. „Zakup samochodu 

dostawczego na potrzeby grupy remontowej Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego”, 

2) wniosku Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego o zwiększenie planu 

wydatków budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok o kwotę 63.794 zł. zł. w rozdziale 

60014 – Drogi publiczne powiatowe, §6050 – wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 

na realizację zadania pn. „Wykonanie oświetlenia ulicznego w ciągu drogi powiatowej Nr 

2113Z”. Powyższe zadanie zabezpiecza się ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych. 

3) wniosku Wydziału Dróg Starostwa Powiatowego w Myśliborzu o wprowadzenie  

do budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok 2021 zadania pn. ,,Wykonanie dokumentacji 

technicznych na budowę chodników oraz  ścieżek pieszo-rowerowych w pasach dróg 

powiatowych w miejscowościach Klicko, Myśliborzyce, Ławy, Kierzków, Pszczelnik’’ – 

kwota 160 000,00 zł. 

Cała wartość zadania to kwota 160.000 zł. z czego 80.000 zł. to środki Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych, 80.000 zł. dotacja Gminy Myślibórz.. 

Powyższe zadanie będzie obejmowało dokumentację dla zadań: 

a) „Budowa ścieżki pieszo-rowerowej w ciągu drogi powiatowej nr 2161Z prowadzącej  

z Myśliborza do miejscowości Klicko’’ 

b) ,,Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2161Z w m. Kierzków na odcinku od 

centrum wsi do cmentarza wraz z budową zatoki postojowej przy cmentarzu’’ 

c) ,,Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2119Z w m. Pszczelnik’’ 

d) ,,Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 2161Z w m. Ławy wraz z budową 

zatoki postojowej przy cmentarzu’’ 



3 
 

e) ,,Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2117Z prowadzącego  

do miejscowości Myśliborzyce” 

4) wniosku Wydziału Dróg Starostwa Powiatowego w Myśliborzu o wprowadzenie  

do budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok 2021 zadań pn.  

1. ,,Budowa chodnika w miejscowości Warnice’’ – kwota 130 000,00 zł. 

2. ,,Budowa chodnika w miejscowości Więcław’’ – kwota 170 000,00 zł. 

3. ,,Budowa chodnika w miejscowości Różańsko’’ – kwota 400 000,00 zł. 

4. ,,Wykonanie dokumentacji technicznej na przebudowę drogi powiatowej Dębno-

Grzymiradz’’ – kwota 60 000,00 zł. 

Źródło finansowania: 

- 460 000,00 zł – środki pochodzące z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych,  

- 300 000,00 zł – dotacja Gminy Dębno. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy zakup samochodu dostawczego na potrzeby grupy remontowej Centrum Usług 

Wspólnych Powiatu Myśliborskiego jest niezbędny? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że zakupiony samochód pozwoli na przejazd ekipy remontowej CUW  

w większym składzie oraz przewozić materiały budowlane do jednostek organizacyjnych 

Powiatu Myśliborskiego. Jest to logistycznie niezbędne. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Robert Dudek 

Zapytał, jak było to do tej pory wykonywane? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że wykorzystywano do tego celu bus znajdujący się w zasobach CUW, lub 

samochody osobowe. 

 

Członek Zarządu Powiatu – Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że było to niegospodarne podejście. Zakup samochodu dostawczego pozwoli na 

przewóz całego składu grupy remontowej i materiałów budowlanych jednym autem, a nie 

kilkoma. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 6 Członków Komisji, 0 – przeciw, nikt 

nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 4 

Analiza i zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję 

Rady Powiatu.  

 
4.1 Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Opieki nad Zabytkami 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2017 – 2020” za okres 2019 – 2020. 
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Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Przekazał, że przeanalizował przedmiotowe sprawozdanie, wynika z niego, że najwięcej 

środków finansowych zostało wydatkowane w Gminie Myślibórz.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że dane ujęte w sprawozdaniu zostały pozyskane od Wójtów i Burmistrzów 

poszczególnych gmin. Rada Miejska w Myśliborzu w porównaniu z pozostałymi gminami 

przeznacza większe środki na ochronę zabytków.  

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy są wiadomości od władz gmin, które w kolejności i jakie zabytki są planowane 

do pozyskania środków finansowych na ich remont lub odnowę? Czy Wójtowie  

i Burmistrzowie występowali do Zarządu Powiatu o środki finansowe na remonty zabytków? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy nie było tego typu wniosków.  

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy w ogóle Wójtowie i Burmistrzowie występują do Zarządu Powiatu o środki 

finansowe na remonty zabytków? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że w tym roku nie było takich zapytań. Powiat Myśliborski wystąpił pierwszy 

raz do Gminy Myślibórz o finansowanie wymiany okien w budynku Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Renicach.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

4.2 Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2020”. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Przedstawił przedmiotowe sprawozdanie. Zwrócił uwagę, że jest ono krótkie.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wyjaśniła, że z uwagi na dodatkowe wydatki związane z pandemią, decyzją Zarządu Powiatu 

nie przyznano w 2020 roku środków dla organizacji pozarządowych. W tym roku środki 

zostały zabezpieczone i będą organizowane konkursy. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Robert Dudek 

Zapytał, kiedy zostaną ogłoszone konkursy? wyraził opinię, iż niepotrzebne było odstąpienie 

od tego w ubiegłym roku, ponieważ inne powiaty organizowały swoje konkursy bez 

przeszkód. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Wyjaśnił, że po podsumowaniu kwartału Zarząd przystąpi do podjęcia decyzji  

w przedmiotowej sprawie. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Przekazał, że w tym roku konkursy nie powinny zostać pominięte.  
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Przewodniczący Rady Powiatu – Robert Dudek 

Zapytał, jaka kwota pozostała w budżecie powiatu, skoro konkursy w roku 2020 nie zostały 

ogłoszone? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że środki finansowe były przeniesione na realizacji innych zadań.   

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że była to kwota ok. 80.0000,00 zł. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

4.3 Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu, w tym z realizacji programów za rok 2020. 
 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

4.4 Ocena Zasobów Pomocy Społecznej. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał,  o wskaźnik bezrobocia wśród beneficjentów pomocy społecznej wskazany na str. 8 

sprawozdania. Zwrócił uwagę, że jest on zerowy, dlaczego? 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Wyjaśniła, że dane dotyczące poszczególnych zadań PCPR zostały przedstawione od strony 

19 sprawozdania, natomiast wcześniejsze dane są uzyskane z pozostałych jednostek 

zajmujących się pomocą społeczną. Jeżeli chodzi o tabelę na str. 8 nie zostały one podane 

przez pozostałe jednostki. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

4.5 Sprawozdanie z efektów pracy Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej  

w Powiecie Myśliborskim za rok 2020. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, jakie są przyczyny tego, że tyle rodzin zastępczych zostało rozwiązanych? 

 

Anna Norsesowicz – Zastępca dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że rozwiązanie rodzin nastąpiło poprzez uzyskanie przez dzieci pełnoletniości 

i usamodzielnienia się, lub też w wyniku powrotu do biologicznych rodziców bądź pójścia do 

adopcji. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy rodziny te są automatycznie rozwiązywane? 
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Anna Norsesowicz – Zastępca dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że tak, niestety większość z nich to rodziny spokrewnione, które nie chcą 

przyjmować innych dzieci. rodzina po rozwiązaniu nie jest kandydatem oczekującym na 

kolejne dzieci. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

4.6 Roczne Sprawozdanie z działalności rehabilitacyjnej i wydatkowania środków 

finansowych przez Warsztat Terapii Zajęciowej w Dębnie w 2020 roku. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 5 

Sprawy różne: 

 

1. Przewodniczący Rady Powiatu – Robert Dudek 

Poruszył sprawę dotyczącą Uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu Nr XXIX/222/2020 z dnia 

21 grudnia 2020 roku w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 

terenie Powiatu Myśliborskiego w 2021 roku. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

Zwrócił uwagę, że apteki na terenie Barlinka nie stosują się do harmonogramu dyżurów 

określonych w przedmiotowej uchwale. 

Poinformował, że firma JWB Sp. z o.o. prowadząca aptekę ogólnodostępną położoną  

w Barlinku przy ul. Szpitalnej 11 pismem z dnia 8.03.2021r. poinformowała, ze z uwagi na 

braki kadrowe wynikające z panującej na terenie Polski epidemii SARS COV-2 nie może 

pełnić dyżurów określonych w uchwale Rady Powiatu z przyczyn całkowicie niezależnych od 

Spółki. Odczytał treść przedmiotowego pisma. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

Na podstawie opinii prawnej Zarząd Powiatu w Myśliborzu wystąpił do firmy JWB Sp. z o.o. 

o uzupełnienie informacji wskazanych w przesłanym piśmie z dnia 8.03.2021r. Odczytał treść 

przedmiotowego pisma. 

(Opinia stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 (Pismo stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

Firma JWB Sp. z o.o. pismem z dnia 6.04.2021r. przesłała odpowiedź, w której wskazała, iż 

dyżury określone w uchwale Rady Powiatu w Myśliborzu nie mogą być pełnione z uwagi na 

brak obsady personalnej. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

W związku z powyższym poprosił o zajęcie stanowiska przez Komisję w przedmiotowej 

sprawie. Zwrócił uwagę, że wykonanie uchwały Rady zostało powierzone dla Zarządu 

Powiatu i to Zarząd powinien podjąć działania w przedmiotowej kwestii. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, co powiat może zrobić w takiej sytuacji? 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Robert Dudek 

Odpowiedział, że zdaniem Kancelarii prawnej sprawa ta powinna być rozpatrzona dwutorowo 

tj. Zarząd Powiatu jako wykonawca uchwały powinien podjąć działania w przedmiotowej 
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sprawie oraz w związku z tym, że pisma przesłane przez firmę JWB Sp. z o.o. były kierowane 

również do Rady Powiatu w Myśliborzu należy je przeanalizować. Zwrócił uwagę, że całość 

korespondencji była przesyłana wszystkim radnym celem zapoznania. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na artykuły na stronach internetowych dotyczące tematu dyżuru aptek na 

terenie Barlinka. Przekazał, że Zarząd Powiatu podejmie działania związane  

z wyegzekwowaniem realizacji zapisów uchwały poprzez wystąpienie do Nadzoru 

Farmaceutycznego w przedmiotowej sprawie. Zauważył, że apteki mają obowiązek pełnić 

dyżury. Na terenie Barlinka funkcjonuje pięć aptek. Przekazał, że jest za tym, aby należy 

przymusić apteki do pełnienia ustalonych dyżurów w porze nocnej. 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Poinformował, że kontaktował się z Inspektorem Farmaceutycznym w przedmiotowej 

sprawie, który przyjmuje stanowisko, w którym nie skłania się do wyciagnięcia od aptek 

daleko idących konsekwencji. Analizują oni  szczegółowo harmonogram pracy aptek oraz 

okoliczności, które powodują, że dana apteka nie wypełnia ustawowego obowiązku.  

W skrajnych przypadkach apteka jest zamykana. Jednakże Inspektor poszukuje rozwiązań 

polubownych. Zauważył, że były one już sugerowane aptekom, aby dyżur odbywał się 

telefonicznie co jest wykonywane w innych aptekach na terenie naszego powiatu. Zwrócił 

uwagę, że podjęta przez Radę Powiatu uchwała nie daje Zarządowi Powiatu możliwości 

wyegzekwowania jej zapisów. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Przekazał, że jego zdaniem Zarząd Powiatu powinien zająć stanowisko i mimo wszystko 

oficjalnie wystąpić do Nadzoru Farmaceutycznego w przedmiotowej sprawie. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Przekazał, że Zarząd Powiatu będzie domagał się realizacji obowiązku nałożonego na apteki.  

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przekazał, że wystąpiono do aptek z prośbą o informację w jaki sposób są realizowane zapisy 

podjętej przez Radę Powiatu uchwały. Na pięć aptek funkcjonujących na terenie Gminy 

Barlinek, cztery z nich nie odpowiedziały na zadane pytanie przywołując swoje wcześniejsze  

stanowisko określone po podjęciu przez Radę Powiatu uchwały, w którym stwierdziły, że 

apteki nie będą pełnić dyżurów w porze nocnej. Jedynie firma JWB Sp. z o.o. prowadząca 

aptekę ogólnodostępną położoną w Barlinku przy ul. Szpitalnej 11 przedstawiła wyjaśnienia 

dotyczące powodów braku możliwości pełnienia dyżurów. Zwrócił uwagę na opinię 

Zachodniopomorskiej Izby Aptekarskiej, która opowiada się po stronie aptekarzy. Uważa ona, 

że samorządy w okresie pandemii powinny wesprzeć finansowo aptekarzy w ich działaniach. 

Poruszył temat prac Ministerstwa Zdrowia związanych ze zmianami zapisów ustaw 

dotyczących aptek.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych zajęła stanowisko o poparciu działań Zarządu Powiatu w Myśliborzu, które 

będą zmierzały do wyegzekwowania od aptek funkcjonujących na terenie Gminy Barlinek 

realizacji zapisów uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu Nr XXIX/222/2020 z dnia  
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21 grudnia 2020 roku w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek  ogólnodostępnych 

na terenie Powiatu Myśliborskiego w 2021 roku dotyczących zapewnienia dostępności 

świadczeń aptek w porze nocnej. 

Za głosowało 6 Członków Komisji, 0 – przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

2. Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Poprosił o przedstawienie informacji na temat organizacji punktów szczepień na terenie 

Barlinka i Dębna. Zapytał, czy szpitale biorą udział w organizacji punktów szczepień, które są 

tworzone przez samorządy? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że Szpital w Dębnie został wskazany jako partner do utworzenia punktu 

szczepień w Myśliborzu mieszczącego się w Domu Wczasów Dziecięcych. Ze szpitala 

oddelegowano pielęgniarkę Naczelną Panią Annę Gryciak, która współpracuje z Powiatem 

Myśliborskim w celu utworzenia takiego punktu.  

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał o sytuację na terenie Barlinka? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przekazał, że jeżeli chodzi o Barlinek to szpital jest jedynym punktem wskazanym do 

wykonywania szczepień. Jako szpital węzłowy zwiększa swój potencjał i zwiększa ilość 

zespołów szczepiennych. Jednakże problemem jest zmniejszenie ilości dostarczanych 

szczepionek. Punkt masowych szczepień nie zostanie utworzony w Barlinku z uwagi na to, że 

został on zaplanowany do uruchomienia przez powiat w Myśliborzu. Jeżeli decyzja w tej 

sprawie ulegnie zmianie to Szpital Barlinek jest przygotowany logistycznie i organizacyjnie 

do jego utworzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy dostarczane do szpitali szczepionki są różne tj. czy przeważa w nich dana firma 

np. Astra Zeneca lub Pfizer? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że w ostatnim tygodniu w Szpitalu wykonywano szczepienia preparatem 

firmy Pfizer, natomiast na przyszły tydzień zaplanowano szczepienia preparatami firm Pfizer, 

Moderna i Astra Zeneca. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przekazał, że Szpital Barlinek wykonuje szczepienia szczepionkami firmy Pfizer oraz Astra 

Zeneca. Ich wybór uzależniony jest od grup jakie w danym czasie są szczepione. W miesiącu 

maju podjęto decyzje o zaakceptowaniu transportu szczepionek firmy Jonson&Jonson. Szpital 

przygotowany jest do wykonania 800 szczepień tygodniowo. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy prawdą jest to, że szczepienia będą odpłatne? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Poruszył sprawę związaną z uruchomieniem punktu szczepień na terenie Myśliborza. Zwrócił 

uwagę, że na zaproszenia na spotkania związane ze szczepieniami w powiecie nie zgłosił się 
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nikt z Gminy Myślibórz. Przekazał, że wykonywanie szczepień wiąże się z dochodami. 

chcemy, aby pozostały one w powiecie, w jednym, bądź drugim szpitalu jako podmiotach 

leczniczych. Jednakże władze Myśliborza podjęły decyzję, aby szczepienia były wykonywane 

przez firmę zewnętrzną.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do kwestii utworzenia punktu szczepień populacyjnych. Gmina Myślibórz nie 

uczestniczyła w organizowanych spotkaniach. Podjęto decyzję o utworzeniu punktu  

w porozumieniu ze Szpitalem w Dębnie. Przedstawiła informacje w tej sprawie i szczegóły 

dotyczące obsługi i funkcjonowania punktu szczepień. Zauważyła, że Gmina Myślibórz 

uruchomiła odrębny punkt szczepień przy współpracy z firmą prywatną przy Szkole 

Podstawowej Nr 3 na ul. Lipowej  w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Robert Dudek 

Zapytał, czy ilość wykonywanych szczepień w szpitalach wzrasta? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że tak z uwagi na utworzenie dodatkowych zespołów szczepiących. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Również poinformował o zwiększeniu zespołów wykonujących szczepienia w Szpitalu  

w Barlinku. Zwrócił uwagę, że jednostka jest również w stanie zorganizować powszechny 

punkt szczepień. Przedstawił informacje na temat tworzenia punktów szczepień w Barlinku. 

Poruszył temat braku dostaw szczepionek. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała Prezesa Szpitala Barlinek Sp. z o.o. o przebieg wizyty u Wojewody 

Zachodniopomorskiego  z radnymi Gminy Barlinek? Zwróciła uwagę, że w spotkaniu 

uczestniczyła Dyrektor NFZ. Zapytała, czy są szanse na wsparcie ze strony Rządu dla 

Szpitala w Barlinku? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że wizyta była kurtuazyjna i dotyczyła aktualnych problemów z jakimi szpital 

się boryka oraz co zamierzamy zrobić. Zostało to wykazane w programie. Żadnych 

konkretów nie było. Zwrócił uwagę na problemy związane z dostarczeniem szczepionek, 

gdyby wiedział poruszyłby ten temat. Poinformował, że umówił się na spotkanie  

z dyrektorem NFZ co do dalszych decyzji, które ewentualnie NFZ podejmie w kierunku  

m. in. koordynowanej opieki nad kobietą w ciąży.  

 

3. Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Poruszył temat dotyczący organizacji konkursów na dyrektorów szkół i placówek 

oświatowych. Przekazał, że nie powinny być one ogłaszane, jeżeli nie ma takiej bezwzględnej 

potrzeby tj. kiedy Zarząd Powiatu nie może już współpracować z dyrektorem lub kiedy 

dyrektor rezygnuje ze stanowiska. Przekazał, że jeżeli współpraca z dyrektorem układa się 

dobrze nie widzi potrzeby robienia konkursów. Przekazał, że woli, aby w czasie pandemii 

osoby pełniące funkcje dyrektora miały przedłużone umowy o całą kadencję lub na minimum 

na kolejne trzy lata.  

Zwrócił uwagę na szczególny czas jaki jest i robienie komisji konkursowych, które mają 

liczne składy jest utrudnione. Przeprowadzenie konkursu on – line jest niepotrzebne. Poprosił  

o skierowanie do Zarządu Powiatu wniosku w tej sprawie. 
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Przewodniczący Rady Powiatu – Robert Dudek 

Przekazał, że popiera przedmiotowy wniosek. 

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Zwrócił  uwagę, że jakby Zarząd Powiatu miał problem z organizowaniem konkursów 

zwróciłby się o opinię Komisji w tej sprawie. Skoro o to nie poproszono, nie powinniśmy 

podejmować żadnej inicjatywy w tej sprawie. 

 

Członek Komisji – Krystyna Wyszyńska 
Przekazała, że jest za przedstawionym przez Przewodniczącego Komisji stanowiskiem. 

 

Członek Komisji – Wojciech Ciechanowicz 

Również stwierdził, że przeprowadzenie konkursu on – line  nie jest dobrym rozwiązaniem. 

rozmowa oko w oko jest całkiem inna.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych przyjęła wniosek, aby w czasie stanu zagrożenia epidemicznego Zarząd 

Powiatu nie podejmował działań w zakresie ogłaszania nowych konkursów na stanowiska 

dyrektorów szkół i placówek oświatowych. Tym samym Komisja wnosi o przedłużenie na co 

najmniej trzy kolejne lata lub na całą kolejną kadencję dla dotychczas zatrudnionych 

dyrektorów jednostek lub dyrektorów, którym powierzono pełnienie obowiązków dyrektora. 

Za głosowało 5 Członków Komisji, 1 – przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

4. Członek Komisji – Wojciech Ciechanowicz 

Poruszył temat dotyczący planów naprawczych szpitali. Zapytał, kto był inicjatorem nowego 

programu naprawczego dotyczącego Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o.? Zwrócił uwagę, że 

radni Gminy Barlinek wiedzieli o przeprowadzonym audycie firmy FORMEDIS. Decyzje 

dotyczyły wspólnego działania w kwestii obniżenia kosztów w szpitalach. Natomiast 

niespodziewanie pojawił się odrębny program naprawczy. Zapytał, czym to było 

spowodowane? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że odbyły się trzy spotkania z radnymi obu samorządów. Program Naprawczy 

był przygotowany na wniosek większościowego właściciela tj. Gminy Barlinek. Nie zawiera 

on nic nowego w stosunku do tego co było omawiane na wspólnych spotkaniach.  

 

Członek Komisji – Wojciech Ciechanowicz 

Zauważył, że podejmowane działania i wykonany audyt było wspólną decyzją samorządów 

oraz Zarządu obu szpitali. Przekazał, że jego zdaniem pieniądze wydatkowanie na 

opracowanie tego dokumentu zostały wyrzucone w błoto, skoro nie będzie on wiążący. 

Przekazał, że nie widzi rozwiązania dla obniżania kosztów w Szpitalu w Dębnie, ponieważ 

audyt zakładał połączenie działań w dwóch szpitalach. Przekazał, że Powiat nie poradzi sobie 

finansowo z utrzymaniem szpitali. Samorządy powinny współpracować ze sobą w kwestii 

zmniejszenia kosztów w szpitalach i nakładów jakie są ponoszone. 
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Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Przypomniał, że na opracowanie audytu i pomysłu na dalsze funkcjonowania służby zdrowia 

na terenie powiatu wyraziły zgodę wszystkie samorządy. Nie było to tylko zlecenie Powiatu 

Myśliborskiego, nastąpiło ono w porozumieniu z Gminą Barlinek i Gminą Dębno. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 6 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 14:25. 
 

Protokołowała:  

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 
 

 


